
Pidä gluteenittomat tuotteet ja raaka-aineet erillään muista 
tuotteista ja raaka-aineista lämmityksen ja muun käsittelyn 
aikana.

•	 Tarkista, onko asiakkaalla yksi tai useampi erityisruokavalio. 
Varmista, että ymmärrät, mitä hänen ruokavalionsa käytännössä 
tarkoittaa. 

•	 Tarkista, mitä ateriat sisältävät. Varmista, että ne ovat 
gluteenittomia.

•	 Tarkista, että asiakkaan kotona on vain gluteenittomia tuotteita. 
Tarkista myös, että asiakkaan kotiin ostetaan vain gluteenittomia 
tuotteita.

•	 Jos se on tarpeen, korosta asiakkaalle, että keliakiaa voi hoitaa 
vain ruokavaliolla. 
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